
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA TAULA DEL PROJECTE "FUTUR CA N'ANGLADA 2030"

Núm.: 1/23
Data: 1 de març de 2023
Horari: De 18 h. a  19:30 h.
Lloc: Centre Cívic Montserrat Roig

Hi assisteixen:
Núria Marín   Presidenta de la Taula
 
Montserrat Font Representant del GM ERC
Carlos Lázaro Representant del GM PSC
David Aguinaga Representant del GM Cs
Marta Sánchez Representant del GM Junts 
Felipe Arenas Representant de l’AVV Ca n’Anglada 
Josep Rodríguez Representant del Grup Esplai Colònies Ca n'Anglada 
Jordi Trujillo Aturats +50
Andrés Zamora Representant de l’entitat Esponjament zona nord
Miguel Hidalgo Representant de la FAVT 
Meritxell Garrigós Coordinadora de L'ENOE
Xavier Lacarcel Cap del servei d’Orientació i Acció Educativa
Roser Ortega Coordinadora D2
Joan Jiménez Secretari Taula 

Nota: S’excusa per no poder assistir a la reunió la representat de TxT i el representant
de la Gent Gran. 

Ordre del dia 

1. Aprovació, si escau, de l'acta  3/22 de 20 d’octubre de 2022

2. Escola de Noves Oportunitats

3. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

Obre la sessió la Sra. Núria Marín. 

La Sra. Núria Marín informa sobre la gravació de la sessió per tal de fer l'acta de la
mateixa a posterior. Un cop aprovada l'acta la gravació serà eliminada. 



La Sra. Núria Marín dóna la benvinguda a la nova representant d’ERC, la Sra. Montserrat
Font. 

Primer punt de l’ordre del dia: Aprovació, si escau, de l'acta  3/22 de 20 d’octubre de
2022

S’aprova l'acta 3/22 de data 20 d’octubre de 2022.  

Segon punt de l’ordre del dia: Escola de Noves Oportunitats

El personal tècnic del servei d'Educació de l'Ajuntament de Terrassa, format per Meritxell
Garrigós (Coordinadora de L'ENOE) i Xavier Lacarcel (Cap del servei d'Orientació i Acció
Educativa), presenten L'ENOE  «Escola de Noves Oportunitats Educatives», segons el
document adjunt a aquesta acta.

L'Escola de Noves Oportunitats Educatives és un projecte que inicia el seu camí el març
del 2022 amb l'objectiu principal de reingressar al sistema educatiu els joves que han
abandonat  els  estudis,  contribuint  així  a  garantir  un sistema educatiu  just  i  equitatiu
capaç de combatre l'exclusió educativa, el fracàs i l'abandonament escolar.

Amb aquesta iniciativa, l'Ajuntament vol oferir a persones joves vulnerables, en situació
d'atur o sense qualificació, recursos formatius que les permetin aconseguir a curt o llarg
termini una feina i sortir de les condicions de precarietat.

El Projecte s'adreça a joves amb edats compreses entre els 16 i els 21 anys. 

El Sr. David Aguinaga pregunta com estan funcionant els programes de garantia juvenil a
Terrassa dins de l'esquema formatiu externalitzat.

El Sr. David Aguinaga opina que, un cop s'ha acabat un PCI, el millor és que els joves
comencin  a  treballar.  Treballar  no  és  incompatible  a  continuar  formant-se.  És  més
interessant i atractiu des de la perspectiva dels joves, continuar treballant i a mesura que
van treballant i constatant que necessiten més competències, anant formant-se. Això és
millor que acabar un PCI

El Sr. Carles Lázaro pregunta si hi ha llista d'espera per accedir a l'escola i si es poden
donar resposta a totes les demandes. Quines són les prioritats.

La Sra. Meritxell Garrigós respon sobre el tema de la garantia juvenil lligat al tema de la
documentació dels joves. L'ENOE  acull joves que tinguin DNI, NIF, passaport, que no
tinguin documentació. El servei ha de moure's depenent de la documentació del jove. Per
accedir  a  la  garantia  juvenil  ha  de  tenir  un NIE,  estar  apuntat  al  SOC, cal  tenir  un
DARDO. 



El  procés  de l'escola  és  personalitzat,  és  a  dir,  primer  veure  que és  el  que el  jove
necessita, pel que fa a documentació, i a partir d'aquí veiem que és el que poden fer
legalment. S'orienten els joves per aconseguir la documentació necessària així com la
convalidació dels estudis dels seus respectius països.  Des del  servei  acompanyen o
busquem els recursos o derivem a altres serveis com ara serveis socials.

Després de l'escola dependrà del jove. Hi ha joves que volen formar-se per tenir una
bona feina, i un cop obtenen el PCI, continuen formant-se en estudis més superiors. No
és el mateix un jove de setze anys que un de 21, el de 21 té més necessitat de treballar
que el 16. El servei prioritza als joves de  16  anys la formació. Per l'orientació laboral
tenim a Foment per fer la recerca activa de feina.

Referent  a  les  llistes  d'espera.  El  servei  rep  moltes  derivacions  d'altres  serveis  i
administracions.  Un dels  principals  fons  de  derivacions  és  el  Terrassa  Orienta.  Hem
tingut i tenim llista d'espera.

El  Sr.  Xavier  Lacarcel  afegeix  que,  tot  i  que  el  projecte  no  és  competència  de
l'Ajuntament, el servei d'Educació ha fet una aposta per ell. La intenció és mantenir el
projecte i, si és possible, fer-ho créixer. No obstant això, ara mateix, els recursos donen
per mantenir el projecte però no per créixer.

Ara  mateix  hi  ha  dos  educadors  i  una  coordinadora  del  projecte.  Un  augment  del
personal faria ampliar o doblar la ràtio d'alumnes.

El Sr. David Aguinaga pregunta com es combina aquest projecte amb el programa Jove
Decideix, que sembla estar en la mateixa línia. Tot i que el programa Jove Decideix va en
la  línia  de  detecció  precoç  dels  casos  per  tal  de  derivar-los  cap  a  l'àmbit  formatiu
mitjançant Foment.

La  Sra.  Meritxell  Garrigós  respon  que  el  programa Jove  Decideix  el  porten  des  de
Foment i comparteix objectius amb l'escola de noves oportunitats. Al final és inserir al
jove formativament o laboral. El programa Jove Decideix és més curt en el temps, amb
menys dedicació. De fet, del programa Jove Decideix venen joves derivats a l'escola de
segones oportunitats, ja que necessiten una intervenció molt més intensiva. Hi ha més
programes que treballen amb joves que ens els deriven quan aquests necessiten una
actuació més ampla. 

El Sr. Xavier  Lacarcel  afegeix que l'objectiu és comú amb el programa Jove Decideix i
amb altres  programes que  treballen  amb joves.  Els  joves  que  acaben  a l'escola  de
segones oportunitats, són joves amb un alt risc de precarietat,  educativa, laboral i  en
general,  social,  més  que  la  resta  de  joves  que  són  acollits  en  altres  programes.

El Sr.  Felipe Arenas  pregunta si els joves que han fet l'ESO tenen també l'oportunitat
d'accedir a l'escola de noves oportunitats.

La  Sra.  Meritxell  Garrigós  respon  afirmativament.  Hi  ha  joves  que  tenen  l'ESO  i
posteriorment  s'han  quedat  despenjats  de  la  formació  o  l'àmbit  laboral.  Altres,  per
desconeixement  bàsicament,  no saben que fer  un cop finalitzen l'ESO.  Tot  i  això,  la
majoria d'alumnes no tenen l'ESO.



El Sr. Felipe Arenas pregunta on tenen la seu del centre.

La Sra. Meritxell Garrigós respon que la seu està ubicada a la masia de Ca n'Anglada,
concretament a l'espai BIT.

El Sr.  Miguel  Hidalgo manifesta la voluntat de l'entitat de la qual forma part, l'AVV Can
Palet, en tenir aquest servei per als joves del barri.

La Sra. Núria Marín explica que aquest programa és quant a ciutat, amb joves de tota la
ciutat i no només per joves de Ca n'Anglada, tot i que la seu està, com ja s'ha dit, al barri
de Ca n'Anglada.  Per la qual cosa a l'escola poden accedir joves de Can palet o de
qualsevol altre barri de la ciutat.

El Sr. Miguel Hidalgo demana al servei que informi directament a la Junta de l'AVV Can
Palet, ja que la sortida formativa i laboral dels joves és una inquietud que tenen.

El Sr. Miguel Hidalgo demana l'horari del centre.

La Sra. Núria Marín respon de 9 a 13:30 hores amb els joves i els professionals de 8 fins
a les 14 o 15 hores.

La Sra. Núria Marín explica que l'escola té llista d'espera de joves per accedir, per la qual
cosa  han de  fer  una  selecció,  intentant  donar  oportunitats  als  joves  que  estan  més
motivats. La idea és fer circuits que durin dos anys.

El Sr. Felipe Arenas pregunta pel tipus de perfils dels joves que accedeixen a l'escola, i si
arriben perfils amb massa formació. 

La Sra. Meritxell Garrigós respon que són joves de 16 a 21 anys i que tinguin ganes
d'evolucionar, sigui continuant amb la formació o accedir al món laboral. D'altra banda,
informa que els perfils que arriben són d'escassa o nul·la formació.

El Sr. Joan Jiménez informa que, dins del projecte número 12 «Tallers informatius sobre
processos  de  gestió  i  ajudes»  del  Pla  d'Acció,  el  dia  14 de  març  es  farà  un  taller
d'economia  circular  al  barri  de Ca n'Anglada.  L'objectiu  del  qual  serà  informar  sobre
cooperativisme i economia circular a referents de les entitats i a persones que estiguin
interessades a treballar aquest tema. El  servei  passarà un mail a les entitats amb la
informació més detallada. 

Tercer punt de l’ordre del dia: Precs i preguntes

El Sr.  Andrés  Zamora manifesta que va entrar  una instància  referent  a l'anomenada
plaça del pagès i no ha rebut cap resposta per part del servei. És queixa de:

- L'incivisme que hi ha a la plaça a altes hores de la nit.



- Considera que les obres de la plaça no són les adequades.
- La pista esportiva que s'ha fet provoca acumulació d'aigua provocant basal i molèsties
als veïns/es.
-  No s'han posat  claveguerams i  l'aigua va cap als pisos,  provocant inundacions als
baixos.
- Les pedres dels pisos cauen conseqüència de l'aigua.
- L'Ajuntament s'ha gastat 150.000 euros en la plaça i això provoca molèsties a dos blocs
de pisos.
- S'han tret dos arbres i només han posat un de nou i està trencat.
- La pista esportiva que s'ha instal·lat provoca molèsties.

El Sr.  Andrés  Zamora és queixa del projecte de l'esponjament. Segons el Sr. Zamora,
aquest projecte fa un any i mig de retard. Manifesta que l'ajuntament farà fora a tres
famílies, quan es va dir,  segons el Sr. Zamora, que totes les persones afectades per
l'esponjament  sortirien  amb un  habitatge.  Encara  queden  vuit  famílies,  de  les  quals
quatre estan expropiades.

El Sr. Andrés Zamora manifesta que l'Ajuntament no les hi vol donar hora per reunir-se
amb l'entitat de l'Esponjament que ell presideix.

La Sra. Núria Marín respon que sempre que alguna entitat del barri ha demanat hora per
reunió se li ha concedit, sigui quina sigui aquesta entitat i independentment dels temes a
tractar.

El Sr.  Andrés Zamora manifesta que el regidor Carles Caballero li va dir en sortir d'una
reunió sobre l'esponjament, que mai més es reuniria amb l'entitat de l'Esponjament.

El Sr. Andrés Zamora diu que després d'un any i mig de retard en l'execució del projecte,
i  nou  famílies,  serà  impossible  que  compleixin,  ja  que  l'ajuntament  no  disposa
d'habitatges per aquestes famílies. Quan es comença un projecte cal tenir la previsió de
tenir els habitatges suficients per donar resposta a totes les famílies que han de deixar el
seu  habitatge a  conseqüència  de l'esponjament.  Ara l'ajuntament  fa tres anys sense
trobar cap habitatge per les famílies de l'esponjament. 

El Sr. Andrés Zamora afegeix que l'ajuntament va agafa dos-cents mil euros del projecte
de l'esponjament per la pandèmia sense comptar amb l'associació de l'Esponjament ni
amb els veïns.

La  Sra.  Núria  Marín  respon  que  en  aquella  època  de  principis  de  la  pandèmia,
l'ajuntament va agafar diners de moltes partides per tal de fer front a aquesta emergència
la qual, no s'ha d'oblidar, estava provocant víctimes mortals entre la població. Per la qual
cosa,  l'ajuntament  va prioritzar  la lluita  contra  la pandèmia i  la  protecció  de la  seva
població per sobre de qualsevol altra cosa.

Referent al tema de la reunió demanada per l'entitat de l'esponjament i no resposta per
l'ajuntament, segons el Sr. Andrés Zamora, la regidora Núria Marín manifesta que a ella
no li ha arribat cap petició, però que treballarà per fer aquesta reunió tal com demana
l'entitat.



El Sr. Andrés Zamora manifesta que la Taula de Ca n'Anglada no serveix per res i que
haurien d'estar al Consell de Districte. Demana als partits de l'oposició que controlin a
l'ajuntament, ja que hi ha moltes instàncies i peticions que no tenen resposta.

La Sra. Roser Ortega demana les dades tècniques de la instància presentada pel Sr.
Andrés Zamora. Instància del dia 8 de juliol de 2022.

El Sr. Andrés Zamora vol que, l'anomenada plaça del pagès, quedi tancada igual que en
el seu dia es va fer amb la plaça de Miguel Hernández. Manifesta que els veïns estan
disposats a tallar el pas de l'autobús al carrer Jacint  Elias, concretament a l'alçada del
bar restaurant  El  Claret. Manifesta que tallaran el carrer i que venen unes dates molt
dolentes. Manifesta que el que s'ha fet a la plaça és una «nyap».

El Sr. Jordi Trujillo i el Sr.  Andrés  Zamora es queixen de les filtracions d'aigua que ha
provocat la reforma de la plaça.

La Sra. Núria Marín es compromet a fer una reunió amb els tècnics responsables per tal
d'explicar la situació. També es compromet a endevinar el que ha passat amb la reunió
sol·licitada per l'entitat al mes de juliol de 2022 pel tema de l'esponjament i que encara
no ha rebut resposta segons el Sr. Andrés Zamora.

La Sra. Roser Ortega comprovarà la petició de reunió segons el registre d'entrada de la
instància i donarà la pertinent resposta. 

El Sr. Andrés Zamora recorda que hi ha una normativa per la qual està prohibit fumar en
les portes de les escoles, hospitals i a prop de zones infantils. Tot i això, s'ha posat una
zona infantil molt a prop d'un bar on hi ha una terrassa on la gent fuma, i a més a més
fumen marihuana i trafiquen amb drogues.

La Sra. Roser Ortega manifesta que la intenció és fer un ambient diferent en aquesta
zona. El problema no està en el parc infantil sinó en les conductes il·lícites que es fan en
la zona del bar.

El Sr. Jordi Trujillo manifesta que està molt bé intentar modificar l'ambient de la plaça,
però considera que és un error i que la ciutadania no està per aquestes coses. Sembla
que l'ajuntament vol solucionar un problema que té passant-li el problema a la ciutadania.

La Sra. Núria Marín exposa que tant la Policia Municipal com els Mossos estan al cas de
tot  el  que  passa  en  aquesta  zona.  Les  aptituds  que  es  donen  en  aquesta  zona  i
especialment en la zona del bar són il·lícites, i tant les policies com l'ajuntament estan
treballant. No pel fet de posar llocs infantils en la zona, desapareixeran aquestes aptituds
il·lícites. Cal fer un treball policial i de control.

El Sr. Andrés Zamora considera que havien d'haver posat la zona infantil on han posat el
camp de futbol  i  el  camp de futbol  on han posat  la  zona infantil.  D'aquesta  manera
s'evitaria que el fum arribés a la zona infantil.

La Sra. Núria Marín puntualitza que no s'ha posat cap camp de futbol. S'ha posat una
pista de bàsquet consensuada amb els veïns/es.



El Sr. Josep Rodríguez manifesta que hi ha un problema general a Ca n'Anglada, ja que
fa poc van pintar la façana de l'esplai, perquè havien fet grafitis i ara han tornat a fer les
pintades.  També van  cremar  la  porta  d'accés  amb gent  a  dins  de  l'espai.  Hi  ha un
problema real d'incivisme, sense culpar ni a l'ajuntament ni a ningú. Considerem que, tot i
que és necessària l'acció policial, és primordial treballar l'educació.

El Sr.  Andrés  Zamora manifesta que s'han llençat molts diners en intentar, mitjançant
diferents  programes  i  projectes,  que  els  nens  siguin  cívics.  El  Sr.  Zamora  culpa  al
personal tècnic que van dissenyar els projectes.

El  Sr.  Felipe  Arenas  manifesta  que van començar  malament,  ja  que  no va haver-hi
participació ciutadana. L'AVV Ca n'Anglada es va assabentar per un correu que el dia 14
es començaven les obres de l'anomenada plaça del pagès. Per aquest motiu l'AVV Ca
n'Anglada va sol·licitar una reunió urgent amb l'ajuntament per tal de ser informats del
que es faria en la plaça.

El Sr. Felipe Arenas afegeix que des de l'AVV Ca n'Anglada van veure un parell de coses
que no eren correctes segons les seves opinions: 

- Primer, la proximitat del bar a la zona infantil, per la qual cosa caldrà aplicar la llei, ja
que a la terrassa del bar no es podrà fumar o caldrà treure les taules de la terrassa del
bar.
- Segon, la pista de bàsquet generarà molèsties quan a la nit els joves i nens juguin amb
la pilota.

Així i tot, l'AVV  Ca n'Anglada està al costat de les decisions que prenguin els veïns i
veïnes.

La Sra. Roser Ortega matisa que es va parlar amb Via Pública, ja que la terrassa del bar
ha de complir uns requisits i més ara que hi ha un espai públic amb zona infantil, pista de
bàsquet, jocs de cal·listènia, etc.

El Sr. Andrés Zamora manifesta que età prohibit donar menjar als coloms i més ara amb
la grip aviària. Doncs els del bar cada dia els hi dóna menjar. A més a més, aquests
coloms  nien  a les golfes dels blocs de pisos,  omplint-los d'excrements i  males olors.
També manifesta que no funciona el servei municipal que ha de capturar els coloms.

La Sra. Roser Ortega manifesta que els coloms són rates amb ales, els quals poden
transmetre malalties. El servei ens ha comentat que el primer que cal fer és acabar amb
els alimentadors de coloms, amb aquesta gent que es dedica a posar menjars.

La Sra. Núria Marín afirma que es pren nota del tema dels coloms per tal de fer una
actuació,  principalment  amb els  propietaris  o  treballadors  del  bari  per  tal  que  deixin
d'alimentar-los.

El  Sr.  Jordi  Trujillo  manifesta  que  van  mantenir  una  reunió  amb  el  regidor  de
manteniment  urbà  i  el  director  del  servei,  el  qual  ens  va  dir  que  no  podien  posar
canalitzacions d'aigua en un parc amb sorra. Al carrer Concòrdia passa el mateix, quan



plou, l'aigua s'emporta la terra i va tot a parar al carrer Jacint  Elias. Els claveguerams
estan tocant als edificis, però al parc no hi ha cap clavegueram que pugui recollir l'aigua.
Amb la remodelació de la plaça, el problema s'ha agreujat.

La Sra. Núria Marín es compromet a donar resposta al  Sr.  Andrés  Zamora sobre els
temes exposats. 

No havent-hi més temes a tractar es tanca la sessió a les 19:26 hores

              Presidenta                  Secretari

           Núria Marín García      Joan Jiménez Montes 



ESCOLA DE NOVES
OPORTUNITATS EDUCATIVES

ENOE



Continguts

A r r e n q u e m

M a r ç - J u n y  2 0 2 2

S e t e m b r e  2 0 2 2 - M a r ç  2 0 2 3

P r e v i s i ó  A b r i l  2 0 2 3

A c o m p a n y a m e n t

A c t i v i t a t s

1 .

2 .

3 .

4 .

5 .

6 .



D e r i v a c i o n sD e r i v a c i o n sArrenquem
107

S e r v e i sS e r v e i s
D e r i v a n t sD e r i v a n t s

Foment
Serveis d'Educació (OME i
Mediació)
Polítiques de gènere
CSMIJ (Mútua Terrassa i
Parc Taulí)
EAIA Terrassa
Serveis Socials
EMPA La Llar
Joventut
Joves extutelats Rubí

Can Jofresa
Aimerigues
Egara
Torre del Palau
Montserrat Roig
Mont Perdut
Nicolau Copèrnic
Can Roca

Instituts:

E n t r e v i s t e sE n t r e v i s t e s   

75
PFIs
Fundació Isom



a s s i s t è n c i aa s s i s t è n c i a

Març-Juny 2022

P r e s e n c i a l sP r e s e n c i a l s
E N O EE N O E

I n i c i e mI n i c i e m

E x t e r n a l i t z a t sE x t e r n a l i t z a t s

F i n a l i t z e mF i n a l i t z e m
t r i m e s t r et r i m e s t r e

20 16Alumnes

Alumnes

7

9

Segueixen:

Externalitzats:

4 PFI/Llengües
1 CAM/Llengües
2 CP

Assitència a l'escola
Formacions puntuals
segons interessos
Definició objectiu
professional
Definició itinerari
individualitzatTutories seguiment

Itinerari individualitzat
1 3 - 14



Setembre 2022-Març 2023

P r e s e n c i a l sP r e s e n c i a l s
E N O EE N O E

I n i c i e mI n i c i e m

E x t e r n a l i t z a t sE x t e r n a l i t z a t s

F i n a l i t z e mF i n a l i t z e m
p e r í o d ep e r í o d e

27 35
Alumnes

Alumnes

7

20

E x t e r n a l i t z a t sE x t e r n a l i t z a t s

1 8

P r e s e n c i a l sP r e s e n c i a l s
E N O EE N O E

1 7



Previsió Abril 2023

35
Alumnes

E x t e r n a l i t z a t sE x t e r n a l i t z a t s

24 1 CAM
16 CP
5 PFI
2 Casa Oficis

P r e s e n c i a l sP r e s e n c i a l s
E N O EE N O E

1 1

A l u m n e s  d eA l u m n e s  d e
C a  n ' A n g l a d aC a  n ' A n g l a d a

8



Acompanyament
T u t o r i e sT u t o r i e s
i n d i v i d u a l si n d i v i d u a l s
a l u m n e sa l u m n e s

T u t o r i e s / e n t r e v i s t e s /T u t o r i e s / e n t r e v i s t e s /
t r u c a d e s  F a m i l i e st r u c a d e s  F a m i l i e s C o o r d i n a c i o n s / s e g u i m e n t sC o o r d i n a c i o n s / s e g u i m e n t s

s e r v e i s / e n t i t a t ss e r v e i s / e n t i t a t s

Can Jofresa
Egara
Torre del Palau
Montserrat Roig
FP Sant Cugat (PFI)
PTT Vapor Universitari
Jaume Viladoms
Euroaula
EMPA La Llar

Centres Educatius:

Cambra de Comerç de
Terrassa
Cambra de Comerç de
Sabadell
CECOT
Egara Formació
Actiu Humà

+200

+80 +70

Foment
Serveis d'Educació (OME i
Mediació)
Serveis Socials (1, 2, 4, 5, 7)
EAIA Terrassa
Joventut (Oficina Jove)
Districte Jove
Esplai Ca n'Aurell



Activitats

C o m p e t è n c i e sC o m p e t è n c i e s
b à s i q u e sb à s i q u e s

P r o j e c t e  L l e u r eP r o j e c t e  L l e u r e

P r o j e c t e  E s p o r t sP r o j e c t e  E s p o r t s

A B P / A p SA B P / A p S

F o r m a c i ó  iF o r m a c i ó  i
O r i e n t a c i ó  l a b o r a lO r i e n t a c i ó  l a b o r a l

T u t o r i e sT u t o r i e s
i n d i v i d u a l si n d i v i d u a l s PRODIS

Fundació Goel
LaFACT FUPAR
La FACT Gent Gran
Horta Comunitària Ca
n'Anglada
SomAlaire

Casa d'Oficis
(pràctiques)
Tècnic del CEM

Foment, qui són i que ofereixen
Interessos professionals
Mercat de treball
Ofertes laborals
Currículum Vitae
Visita empreses
Sessions Professionals a mà
Processos de selecció
Fira Ocupació Barcelona
Fira Terrassa Tria Futur

Sortides Oci
Excursions
Visites Culturals
Circ al Tub d'Assaig
Scape room
Sortides Barcelona
Gimcanes
Tibidabo

Visita Punt Voluntariat
Visita PFI arts gràfiques
Visita CFGM sistemes
microinformàtics  (Vedruna
Vall/Nicolau Copèrnic)
Visita Ins. Castellarnau
Visita Ins. Terrassa
Visita Torre Mossèn Homs
Visita PTT Fusteria/Hosteleria
Visita Merca Vallès
Visita Campus professional
Vallparadis

Equip ENOE

T u t o r i e s  g r u p a l sT u t o r i e s  g r u p a l s
Equip ENOE
RBEC
Ocell de Foc

Itinerari persolalitzat
Informe de Valoració
trimestral


